

高尔夫球场专用泥炭 约16 (kg)

产品名称	高尔夫球场专用泥炭 约16 (kg)
公司名称	吉林神农实业有限公司
价格	35.00/袋
规格参数	重量:约16 (kg) PH值:5.5-6.8 包装:60L/袋
公司地址	解放中路119号
联系电话	13019150446

产品详情

重量	约16 (kg)	PH值	5.5-6.8
包装	60L/袋	适用范围	大中型高尔夫球场 体育场 足球场的草坪建植 养护和土壤改良

产品特点：中国长白山泥炭中心地矿带优质泥炭，根据高尔夫球场果岭、发球区、球道、高草区等结构特点和实际、针对性强，养护效果明显，改土作用强，造价成本低，仅为国外同类泥炭基质的1/4，有利于土壤疏松、草坪生长、是高尔夫球场建植和养护的最佳基质材料。

产品适用：大中型高尔夫球场、体育场、足球场的草坪建植、养护和土壤改良。

果岭的坪床一般由天然有机土壤组成，其中以泥炭、沙壤土最为理想，建植人工坪床，即使用泥炭基质或少许沙，做为坪床主体，铺35-50mm厚度，泥炭亦可适量增加，减少沙子用量有利于土壤疏松、草坪生长。基肥可使用有机质含量高、通气性及保水性好的神农泥炭专用生物肥，施用量一般要求0.2-0.3l/m²，或根据实际情况适当调整。

发球区 (tee) 施土配肥：发球台是运动员在洞穴中击第一棒球的地方，发球区的草坪土壤要求能在较短的时间内提供草坪恢复所需要的全部营养成分，以泥炭和少许中目沙为主，厚度30mm左右，通常情况下，其表层混合泥炭 (peat moss) 以减少流失，用量一般为2l/m²，配肥的试用量与果岭相同。

球道 (fairway) 施土配方：球道是高尔夫球场面积最大的区域，一般球道表层土壤均为泥炭混合土壤为主。即先铺20mm泥炭及少量中目沙然后再铺入7-10mm

细土。出苗后每15-25天左右施用一次神农草坪专用生物肥，施用量一般比果岭、发球区略低一些即可。

高草区 (rough) 施土配肥：一般表层土壤与球道配置方法相同。要求施土层为球道 (泥炭) 总厚度的 1/2左右。

(sn golf course peat moss) 应用：目前欧美、日本、马来西亚等国家的高尔夫球场相当部分使用神农泥炭 (sn peat moss)。该配肥的施用量与球道基本一致，略低一些也可，但要依据最终成坪效果好为准。该基质造价成本低，仅为国外泥炭基质的1/4价格，草坪生长茂盛，改土效果显著，特别适用大中型高尔夫球场、体育场、足球场的建造。

物理特性：

纤维度	ph值	ec (以水萃取)	添加肥料	微量元素
细级 0-5mm	5.5-6.5	<0.15ms/cm	无添加	已添加
标准 5-25mm	5.5-6.5	<0.15ms/cm	无添加	无添加

产品级别：

出口特级泥炭:产品全部出口，符合国际标准，可满足国际客户中、高档花卉种植栽培需要。

国内特级泥炭:产品全部供求国内花卉园艺市场，可满足国内中、高档花卉种植栽培需要。

国内一级泥炭:产品全部供求国内市场，国内花卉园艺通用产品，产品企业全部普通简易编织袋包装。

产品包装：压缩包装：120l；250l；300l；320l。非压缩包装：50*90cm；50l；60l。

characteristic:it is selected from china changbai mountain high -quality peat moss center,it has obvious effect on golf course nursery according to golf course structure of golf course green,teeing ground,fairway,rough,it can improve soil ,make the soil loose,good for lawn growth ,low cost ,only 1/4 of imported peat moss,it is the best growing media raw material for golf course construction and nursery .

application:lawn construction ,nursery and soil amendment for large and medium golf course,stadium, football playground

green soil ingredient fertilizer :green turfbed is made of natural organic soil ,peat moss and sandy soil is most desirable for it .using peat moss and small quantity of sand as mainstry of turfbed.35-50mm thickness, more peat moss and less sand can be used ,it can make the soil loose and suit for lawn growth.base fertilizer can use sunnow brand fertilizer containg rich organic matter and good water-retaining and aeration.0.2-0.3 liter/ m2or adjust according to different condition.

test soil formula fertilizer:peat moss add fertilizer for tee in golf course, the teeing ground is the area at the beginning of a hole from which the player"s first stroke is taken,the turf soil needs to provide complete nutrition necessary for lawn restoration in short time,mainly peat moss and small quantity of sand ,30mm thickness or so,in general, mixigb peat

moss on the surface in order to reduce leach, 2l/m², base fertilizer is use as the same as the golf green.

fairway is the largest area of golf course ,generally, peat moss

10mm peat moss and small quantity of sand then 7-10mm fine soil.

then, use sunnow brand biological fertilizer .

soil for golf rough :generally, surface soil is the same as fairway ,the soil is 1/2 of

thickness.

turf nursery: sunnow brand peat moss has been applied in europe, usa, japan, malaysia

fertilizer application quantity is the same as fairway, or little according to the turf

well and have good soil amendment , esp for the construction of large and medium golf

playground .this growing media is lower, only 1/4 of imported peat moss growing media.

physical property:

fiber content	ph value	ec (以水萃取)	add fertilizer	trace element
fine grade 0-5mm	5.5-6.5	<0.15ms/cm	no	add
standard 5-25mm	5.5-6.5	<0.15ms/cm	no	no

classification:

1. special grade for export

it reach international standard, it can meet the needs of medium and high grade flower planting and culture

2. special grade for domestic market

it can meet the needs of medium and high grade flower planting and culture

3. first grade for domestic market

packed in simple plastic bag ,ordinary use for horticulture

packing:

compressed pack, 120l ; 250l ; 300l ; 320l per bag

uncompressed pack: bag :50*90cm ; 50l ; 60 liters per bag

江苏神农农业有限公司

地址：昆山国家农业示范区

邮编：215321

电话：0512-57291266 0512-57291366

传真：0512-57291066 0512-57291088

联系人：王中

<http://www.sunnov.com.cn>

e-mail:sn@sunnov.com.cn

吉林神农实业有限公司

地址：吉林市解放中路119号

邮编：132011

电话：0432-62061779 62061002

传真：0432-62061648

联系人：吴红

<http://www.sunnov.com.cn>

e-mail:sn@sunnov.com.cn

